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Ecz. Abdullah ÖZYİĞİT
Tüm Eczacı Kooperatifleri Birliği Başkanı

Ülkemizin dört bir yanından gelerek mesleği-
nin geleceği ve onuru için kar-kış demeden bu 
alanı dolduran değerli meslektaşlarım, Kooperatif 
Emekçileri, Eczane Emekçileri, Öğrenci Kardeşlerim, 

Tüm Eczacı Kooperatifleri adına hepinize HOŞGELDİNİZ 
diyorum.

Eczacılar ne istiyor? Neden alanlara çıkma gereği   
duydular? Eczacılar kendi öz sermayeleri ile kurdukları 
eczanelerinin sahibi ve sorumlusu olarak halka sağlık 
hizmeti vermek istiyorlar. Onun karşılığında da doğal 
olarak meslek haklarını almak istiyorlar.

Ancak, sağlık hizmetleri yasası içinde, eczacı yer alma-
maktadır. Eczacı yok sayılmaktadır. Gelecek için tasar-
lanan tüm modellemelerde eczacı sağlık emekçisi 
değil perakendeci olarak tanımlanmaktadır. Oysa ilaç 
herhangi bir ürün değildir. İlacın değişim değeri değil,  
kullanım değeri önemlidir ve ilaç kar odaklı holdinglerin 
eline bırakılmayacak kadar hayati bir üründür.

Değerli Meslektaşlarım,
Yıllardır 6197 sayılı yasanın değişimine yönelik çaba-
lar var ancak çağın gerekliliği olan bu değişiklikler 
yapılmamaktadır. Şimdi bazı çevrelerce eczacı-eczacı 
ortaklığı ileri sürülüyor. Meslek örgütümüzün ve mes-
lektaşlarımızın hiç böyle bir talebi yokken bunun ileri 
sürülmesini anlamak mümkün değil. SİZİN BÖYLE BİR 
TALEBİNİZ VAR MI?

Eczanelerimizin üzerinde emelleri olan ve bu konuda 
alt yapı hazırlıklarını tamamlayan sermaye grupları 
hepimizin malumu. Bunlar, eczacılık alanını ele geçir-
mek istiyorlar. BUNA İZİN VERECEK MİSİNİZ? 
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Eczacıların birlikte yapacakları işlerle ilgili kurdukları 
ekonomik meslek örgütleri var. Ve o örgütün adı ”ECZACI 
KOOPERATİFLERİ” dir. Bizim başka bir ortaklık talebimiz 
yok. Türk Eczacıları Birliği’ni dışarıda tutarak eczacılarla 
tek tek sözleşme yapılabilmesi için bir çabanın olduğu-
nu görüyoruz. Türk Eczacıları Birliği’nin imzası olmayan 
bir sözleşmeyi eczacılara imzalatmak istiyorlar. BUNA 
İZİN VERECEK MİSİNİZ?

Değerli Meslektaşlarım,

2005 yılından buyana kamu kurumu iskontosu adı altın-
da bir komedi ile karşı karşıyayız. Üreticilerin devlete 
vermesi gereken iskontoyu, biz ulaştırıyoruz. Ancak 
nasıl? Üretici fiyatından aldığımız iskontoyu, devlet biz-
den perakende fiyatı üzerinden tahsil ediyor. Bizimle 
hiç ilgisi olmayan bir bedeli taşırken bile %3 oranında 
cezalandırılıyoruz. BUNU ANLAMAK MÜMKÜN MÜ? 

Muayene ücretleri, değişen fiyatların oluşturduğu     olum-
suz ekonomik etkiler, fiyat farklarının d oğurduğu kaos, 
bir gün ödenip, sonraki gün ödenmeyen ilaçlar, pro-
vizyon sisteminden kaynaklanan sorunlar, bütün bunlar 
bizi yıpratırken halk-eczacı arasında güven bunalımına 
da neden oluyor. Eczanelerimiz adeta eski SSK ecza-
neleri haline geldi. Bu ortamda sağlık hizmeti verilebilir 
mi?

Değerli Meslektaşlarım,
Bizleri bekleyen en önemli tehlikelerden biri de Avrupa 
Birliği Adalet Divanı’nda görülmekte olan eczane sahip-
liği konusu. Bu alanın rekabete açılması ile ilgili konu 
adalet divanında görüşülüyor. Çıkacak karar, aday 
ülkeleri de kapsayabilir. Yani mücadele bitmeyecek. 
Ama ne olursa olsun KOOPERATİFLERİMİZLE, ECZACI 
ODALARIMIZLA BUNA İZİN VERMEYECEĞİZ!

Taleplerimiz:
•  6197 sayılı yasayı eczacıların talepleri doğrultusunda 

değiştirin,

•  Eczanelerdeki kaosa son verin,

•  SGK kurallarını sürekli değiştirmeyin,

•  Eeczaneleri SGK veznesi olarak kullanmayın,

•  Eczacılık kar hadlerini çağdaş seviyeye çıkarın,

•  Meslek örgütümüzü etkisizleştirme girişimlerinden vaz-
geçin,

Bu büyük mitinge katılarak katkı veren değerli konukla-
rımıza, kooperatif, eczane emekçilerine ve siz değerli 
meslektaşlarımıza saygı ve sevgilerimi sunuyorum.

HOŞÇAKALIN!
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Merkez Heyeti’miz ve bütün Oda Başkanlar’mz tek tek kür-
süye çağrldlar ve o toplu fotoğraf, birlik ve dayanşmann 
nasl bir güç olduğunu herkese gösterdi. 
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